
Innkalling til Generalforsamling  
Søndag 16. April 2023, kl. 10.30 på 

Quality Airport hotell Gardemoen 

Registrering fra kl. 9.45 

 

Adkomst: 

Adresse: Lokeveien 7, 2067 Gardermoen  

Det er en glede å innkalle til Generalforsamling i Norsk Retrieverklubb. 

Deltakelse på GF er en viktig demokratisk rett som avdelinger og enkeltmedlemmer har, vi 

oppfordrer alle til å benytte denne retten.  

Representanter for en lokalavdeling valgt på lokalavdelingens årsmøte har i GF rett til en stemme for 

hvert hovedmedlem av NRK de representerer. Møter en lokalavdeling med mer enn 1 representant, 

fordeles det stemmetall lokalavdelingen tilkommer likt mellom de møtende representanter, dog 

begrenset til 100 stemmer pr. møtende representant. Direkte medlemmer og Æresmedlemmer 

stemmer med en stemmes vekt. 

Valg av leder, styremedlemmer og valgkomité skjer ved personstemmer.  

Medlemmer som er forhindret fra å møte personlig i GF kan avgi skriftlig forhåndsstemme ved de 

valg som skal behandles i GF. Slike skriftlige forhåndsstemmer skal legges i nøytral konvolutt 

merket "Forhåndsstemme". Denne legges i ny konvolutt som merkes med avsenders navn og sendes 

til NRKs adresse. Avdelingene bør også opplyse sine medlemmer om mulighetene for å sende inn 

forhåndsstemmer og anbefale dem at de benytter seg av den retten. 

Forhåndsstemmer kan ikke avgis ved fullmektig, og skal avgis på originale forhåndstrykte 

stemmesedler. Slike skriftlige forhåndsstemmer skal legges i nøytral konvolutt merket 

"Forhåndsstemme". Denne legges i ny konvolutt som merkes med avsenders navn og sendes til 

NRKs adresse. Konvolutter med forhåndsstemmer skal være poststemplet senest 5.april 2023. 

 

Til behandling foreligger: 

1  Åpning 

2  a. Valg av dirigent, referenter, tellekorps og underskrivere av protokollen. 

    b. Fastsettelse av avdelingenes stemmetall og personlig frammøtte 

3  Årsberetninger for 2022 

   3.1 Styrets årsberetning 

Dette er den fullstendige versjonen av dokumentene til NRKs GF 16.april 2023. 

Dokumentene blir også lagt ut på GF, sammen med gyldige stemmesedler. 

Stemmeseddelen i dette bilaget kan kun benyttes ved innsending av forhåndsstemmer fra 

hovedmedlemmer som ikke kan møte på GF personlig, jf. lovenes § 3-2, gjengitt under sak 11 Valg.  

Gyldige stemmesedler til bruk for deltakere på GF legges ut der. 

 



   3.2 Lov- og organisasjonskomiteens årsberetning 

   3.3 Den sentrale utstillingskomiteens årsberetning 

   3.4 Den sentrale jaktkomiteens årsberetning 

   3.5 Den sentrale sporkomiteens årsberetning 

   3.6 Dommerkomiteens årsberetning 

   3.7 Agility- og lydighetskomiteens årsberetning 

   3.8 Familie- og rekrutteringskomiteens årsberetning 

   3.9 Raseråd Goldens årsberetning 

   3.10 Raseråd Labradors årsberetning 

   3.11 Raseråd Flats årsberetning 

   3.12 Raseråd Tollers årsberetning 

   3.13 Raseråd Curlys årsberetning 

3.14 Raseråd Ches’ årsberetning 

4 Revidert regnskap for 2022 

5  Korrigert budsjett for 2023 

6 Kontingent for 2024 

7 Budsjett for 2024 

8 Endring avlskrav labrador 

9 Valg av: 

 a. Leder, styremedlemmer og varamedlem 

 b. Valgkomité og varamedlem 

 c. Revisor og varerevisor 

d. Representanter til NKK RS 

 

Møte- og stemmerett i generalforsamlingen  

(jf. Lover for NRK, § 3-2): 

a) Alle som har gyldig medlemskap i NRK når GF avholdes. 

b) Representanter for lokalavdelinger med inntil 1 representant for hvert påbegynt 100 

hovedmedlem i lokalavdelingen pr. 31. desember foregående år. Med hovedmedlem forstås 

medlem som har betalt kontingent til NRK og lokalavdelingen i det foregående år. 

  Representantene skal velges av årsmøtet i vedkommende lokalavdeling, og de skal selv være 

medlemmer av NRK. 

  NRK dekker billettkostnader etter billigste offentlige reisemåte for 1 representant for hver 

lokalavdeling med reiseavstand over 200 km fra det sted GF arrangeres. Som representant 

for lokalavdeling, og til tillitsverv i Norsk Retrieverklubb kan ikke velges eller oppnevnes 

person som er dømt for dyremishandling etter “Lov om dyrevern” (dyrevernloven). 

c) Klubbens æresmedlemmer. 

d) På klubbens GF kan NKK møte med inntil 2 representanter som har talerett, men ikke 

stemmerett. 

 



Sak 3:  Årsberetninger for 2022 
 

3.1 Hovedstyrets årsberetning 2022 
 

Klubbens styre har hatt denne sammensetningen: 

 

Fra 01.01.2022 - 23.04.2022 

 

Leder: Siv Sandø 

Nestleder Magnus Ånsløkken 

Kasserer: Steinar Sværen 

Styremedlem: Mona Skydsrudhaugen 

                       Berit Lund 

                       Anne Mette Sletthaug 

                       Torunn Larsen 

Varamedlem: Kathrine Gunstad 

                      Annbjørg Ballo 

 

 

Fra 23.04.2022 - 31.12.2022 

 

Leder: Siv Sandø 

Nestleder: Anne Mette Sletthaug 

Kasserer: Steinar Sværen 

Styremedlem: Mona Skydsrudhaugen 

                       Jostein Siring 

                       Berit Lund 

                       Torunn Larsen 

Varamedlem: Kathrine Gunstad 

                      Annbjørg Ballo 

 

Kontorleder Bente Fjeldsæter har fungert som styrets sekretær inntil hun ble sykemeldt i november. 

Anne Mette Sletthaug gikk inn i funksjonen som kontorleder og styresekretær. 

 

Styret har hatt 10 styremøter i 2022. To av møtene var fysiske, de andre digitale. Styret har behandlet 

72 saker, 21 elektroniske saker. 

 

2022 ble tid for ordinær drift. Medlemstilgangen har vært større enn noensinne, klubben har aldri 

vært større. 

 

Klubbens totale medlemskap fra NKK per 31.12.2022 er 7957 

 

Styrets fokus har vært økonomistyring, planlegging for mer aktivitet, rekruttering og aktivitet for nye 

medlemmer- særlig barn og unge.   

Den digitale plattformen Zoom har blitt brukt til styremøter samt diverse webinarer som råd og 

komiteer har avholdt.  

 

Retrievernytt  

kom i 2022 ut med 4 utgaver. Anne Mette Sletthaug har vært redaktør. 



 

Retrieverklubben.no 

Klubbens hjemmeside er stadig en viktig informasjonskanal. Der ligger oppdatert 

informasjon om klubben, referater, oversikt over tillitsvalgte, oppdretterlister og valpelister. 

Anne Mette Sletthaug er webmaster. 

 

Facebook/Instagram 

Med stadig mer synlighet i sosiale medier er disse kontoene viktige kanaler for oss. Der kan 

vi kjapt legge ut informasjon, svare opp medlemmer som spør om ting de lurer på, dele bilder 

og resultater.  

 

Jakthunddivisjonen 

Samarbeidet i interessefellesskapet Jakthunddivisjonen fortsetter. Magnus Ånsløkken og Siv 

Sandø representerte klubben fram til GF 2022, deretter har Jostein Siring representert oss. 

 

FCI 

Norsk Retrieverklubb forvalter på vegne av NKK det norske medlemsskapet i FCI’s 

Retrieverkomite. Frank Hermansen er vår representant i komiteen. 

 

NKKs Jaktkomite 

Svein Scheie representerer klubben i  denne komiteen. Nytt av året er at Norsk 

Retrieverklubb ikke lengre deler denne plassen med Norsk Spanielklubb. 

 

Økonomien 

2022 har vært et godt økonomisk år for klubben. Overskuddet ved årsskiftet er kr 187.175 

 

Arrangementer: 

 
Generalforsamlingen 2022 ble avholdt 23.4.22 på Quality Airport Hotell på Gardermoen. 

 
Pinsearrangementet 2022 

Dommere utstillingen: Erling Kjær Pedersen, Line Hovde, Jennie Andersson 

BIS ble Mambrinos Pimpernel, eier og oppdretter: Jan Roger Sauge 

Dommere WT: 

Andre Alfredsen, Morten Egeberg, Wenche Hildisch, Svein Scheie, Jostein Siring, Torunn 

Sørbye, Øyvind Veel  

BK:  

1. Mette Kristiansen – Alsterbygdens Fröken Fräken – 99p – vant dual sammenlagt  

2. Lill-Ann Berg – Hermiroz High and Sweet – 89p  

3. May Helene Toth – Cheslabben Just add Water - 88p  

AK: 

1. Veronika Nordgård – Gin Av Goldby – 93p  

2. Anne Lise Smedbold – Duckstresm Nelly`s Masterscience – 92p 

3. Ragnhild Hammelbo – Møgelholts Parisian Sky Explorer – 90p 

EK:  

1. Line Moen – Sort Guld Estate Diamond – 91p  

2. Amund Lorentsen – Gracehunters Win´s Pirate Flash – 90p  

3. Sigrid Marie Evensen – Line Up Rose Castle – 86p  

 
 



Mesterskapshelga 

Norsk Retrievermesterskap 2022 ble arrangert av avd Østfold som teknisk arrangør. Antall 

deltakere var 194; med 88 deltakere i UK og 106 deltakere i EK. 

● Unghundmester: Meadowlark Ol Man Riever med eier/fører Torbjørn Gjemdal 

● Retrievermester: Myway Gundogs Butler med eier/fører Annika Christiansen  

● Veteranmester: Huntingmate Brasses Fivel med eier/fører Trond Gjøtterud 

 

Eliteprøven 

Norsk Eliteprøve 2022 ble arrangert av avd Oslo som teknisk arrangør. Det var 23 

deltakere.  

Norsk Eliteprøvevinner 2022 ble Carmal’s Lone Ranger med fører Thrine-Lise Lindvard 

Tryterud. 

 

NKK/Representantskapsmøte 

På NKKs ordinære Representantskap for 2022 deltok Siv Sandø, Anne Mette Sletthaug, 

Annbjørg Ballo, Torunn Larsen, Kathrine Gunstad og Jostein Siring for Norsk 

Retrieverklubb. 

 

Annen representasjon: 

 

NKKs FK for retrieverprøver    Jostein Siring, Heidi Kvan og Hege Dahl 

NKKs Domsutvalg                                         Britt Haarklou Mathisen og Anne Mette                                                       

Sletthaug, Patrick Oware varamedlem 

NKKs ankeutvalg                                            Kine Stjern,  

Varamedlemmerr: Nina Skjelbred og 

Vidar Grundetjern  

NKKs kontrollkomite                                      Torunn Sørbye 

NKKs komite for hedersbevisninger               Torunn Sørbye 

Arbeidsgruppe for organisasjonsutvikling NKK     Siv Sandø 

NKKs Utstillingskomite    Børge Espeland 

 

Avdelingene 2022 

 

Våre 20 avdelinger har svært varierende oppslutning, men felles for de alle er at de har god 

oppslutning om arrangementer og har mange ildsjeler.  

 

  



Tallene pr. 31.12 2022 viser:  

 

 

 

 Medlemstall  Medlemstall  Medlemstall Medlemstall 

  2022 2021 2020 2019 

Lokalavdeling Etabl.

år 

Totalt Herav 

hoved-

medl. 

Totalt. Herav 

hoved-

medl. 

Totalt Herav 

hoved-

medl. 

Totalt Herav 

hoved-

medl. 

Agder 1982 346 316 331 315 267 255 256 242 

Bergen og omegn 1984 726 673 642 629 517 502 458 446 

Fosen 1984 53 48 52 48 53 50 50 48 

Gjøvik/Lillehammer 1973 224 209 198 185 170 163 145 135 

Kongsvinger og omegn 1980 228 180 198 167 163 136 168 136 

Midt-Hedmark 1990 235 213 232 212 211 192 207 187 

Nord-Trøndelag 1983 166 146 163 150 145 132 163 147 

Nordland 2016 211 201 191 179 150 138 146 135 

Oslo og omegn 1982 1625 1528 1651 1553 1406 1315 1313 1224 

Ringerike og omegn 1985 194 167 190 165 155 132 138 122 

Rogaland 1976 459 440 443 439 373 365 375 360 

Sogn og Fjordane 1993 43 41 39 36 34 32 38 37 

Sunnmøre 1970 174 168 171 165 166 161 162 158 

Telemark 1975 163 156 161 156 158 151 169 160 

Tromsø og omegn 1984 176 167 158 153 138 135 145 141 

Trondheim og omegn 1970 564 541 537 514 455 430 414 438 

Vadsø og omegn 1973 43 41 48 46 46 42 43 39 

Vest-Finnmark 1982 68 65 74 71 51 49 46 44 

Vestfold 1979 411 378 405 375 347 329 309 289 

Østfold 1974 617 552 581 528 502 460 497 460 

Hovedklubben         1272            1290             1287           1248 1106       1074        673 583   

Sum       7998            7520           7752           7334 6613 6243 5879 5531   

 

 

Totalt registrert medlemstall pr. 31.12.2022 er 7998, som inkluderer gratismedlemmer, medlemmer 

som er medlemmer i flere avdelinger og halvprismedlemmer.  

 

Dette viser en oppgang på 246 medlemmer totalt og en oppgang på 134 hovedmedlemmer. 

Medlemsantallet varierer fra regnskap til medlemsregister. Årsaken til dette er at det i regnskapet kun 

er registrert betalte medlemskap. I medlemsregister er alle medlemskap registrert, både betalte, 

ubetalte og gratis medlemskap.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3.2 Årsberetning Lov & Organisasjonskomiteen 2022 
 

Komiteens sammensetning: Jan Eyolf Brustad (leder), Lill Fischer og Patrick Oware 

Formålet med komiteen:  

Komiteen skal behandle spørsmål som blir forelagt av Hovedstyret. 

Komiteen skal være Hovedstyrets rådgiver i organisatoriske spørsmål, og ved alle forslag 

om endringer av Norsk Retrieverklubbs lover og ved inngåelse av samarbeidsavtaler med 

andre organ m.v.  

 

Antall møter som er avholdt: Ingen møter er avholdt, men meningsutvekslinger har vært via e-post 

før komiteens synspunkter er oversendt til Hovedstyret. 

Hvordan er møtene avholdt: Se over. 

 

Representasjon: Komiteens leder var invitert til avd. Bergen og omegns årsmøte for å være 

Ordstyrer. 

 

Generelt om saker som er behandlet: 

Vi har ikke mottatt saker fra Hovedstyret til behandling. 

Vi har fått forespørsel fra en avdeling om hvordan man skal tolke lovenes §6-6 

Avdelingsstyret ….Kasserer kan velges av årsmøtet ved særskilt valg for 2 år…. 

Det har kommet noen henvendelser direkte til komiteens leder fra personer/avdelinger 

som ikke har gått via Hovedstyret. Disse er besvart av leder som personlige svar, under 

henvisning til komiteens formål: «Komiteen skal behandle spørsmål som blir forelagt av 

Hovedstyret.» 

 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter: Ingen 

Statistikker: Ingen 

Utfordringer fremover: Ingen spesielle. 

 

 

3.3 Årsberetning Utstillingskomiteen 2022 
 

Komiteen/raserådets sammensetning:  

Berit Lund, Knut Tore Abrahamsen, Hans Ole Stenbro og Eirin Bekkelien 

Formålet med komiteen: 

Forvalte våre raser på utstilling rundt om i hele Norge. Arrangerer utstilling i regi av 

hovedklubben og være behjelpelig for avdelingene og dem som har fått med seg våre raser på 

sin utstilling.  

Hvordan er møtene avholdt: Møtes på utstillinger og aktiv messenger gruppe. 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

Fordeling av utstillinger, da styret har bestemt at vi skal ned på ca 45 utstillinger mot 58 i 

2022. Møter lite forståelse for at vi har et langstrakt land. NKK og  NRK sine egne avdelinger 

blir prioritert og dem klubber som får med våre raser er i hovedsak i nord og vest. Vi er 

fulstendig klar over at det er flere og enklere for dem som bor på østlandet men der er det 

også tettere mellom avdelingene og flere medlemmer.  



Statistikker: 

Retrievere har blitt representert på 58 utstillinger i 2022 

Aktiviteter: 

Arrangert pinsehelgen med et godt overskudd. Flott arrangement på skogbruksmuseet med ca 

200 påmeldte hver dag.  

Utfordringer fremover: 

• Få forståelse for at vi ikke kan ha utstillinger i hver eneste krik og krok av landet, med et så 

langstrakt land som Norge må vi fordele og beregne å kjøre litt. 

• Dugnadsånd 

• Frister, alle må forholde seg til satte frister.  

 

3.4 Årsrapport Sentral jaktkomite 2022 

 

Sentral jaktkomité (SJK) har bestått av: 

Christina Berman 

Tina Edvardsen 

Karianne Hansen 

Gunn Therese Olafsen  

Nina Ingrid Vik 

Trond Valdersnes 

Møter: 

SJK har gjennomført 10 møter, 9 via Zoom + 1 fysisk møte. I tillegg har vi hatt noe mail- og 

chat-korrespondanse.  

 

Hovedsakene som er blitt behandlet i SJK: 

● Endring av jaktprøveregelverk 

o Dispensasjon fra bruk av vilt på B-prøver og Tollingjaktprøver 

● Revidering av prøvelederhåndbok 

● Nordisk mesterskap og andre internasjonale prøver 

● Sentrale arrangement 2022 

● Prøvelederkurs og prøvelederkonferanse 2022 

● Utarbeidelse av standard terminliste. 

● Jaktkonferanse 2023 

 

Statistikker 

Antall prøver 2022: 

  

B-prøver Tollingjakt-prøver (TJP) 

BK 40 BK 5 

AK 36 AK 5 

EK 30 EK 5 

 

WT: 21 prøver inkl. Mesterskapshelgen og Eliteprøven. 

 

Praktisk prøve: Det ble avholdt 3 praktisk prøver. 

 



Totalt antall starter: 

Antall starter i hver klasse på hhv. B-prøver, Working Test og Tollingjakt-prøver: 

 

 BK AK EK Totalt 

B-prøver 379 365 292 1036 

WT 402 196 274 872 

TJP 40 11 3 54 

 

Utviklingen på antall starter på B-prøver: 

  

 Total BK AK EK 

2021 938 390 290 258 

2022 1036 379 365 292 

 

Det var noe flere startende totalt i 2022 enn i 2021, vi ser vel en særlig større andel av startende i AK 

i 2022 enn tidligere år.  

 

 
 

Utvikling antall starter på WT: 

Det er en positiv utvikling på antall starter på WT i 2022 i forhold til tidligere år! Det er også blitt 

arrangert 21 WT mot 16 i 2021. Også iår har raserådene for hhv flat, golden og labrador avholdt egne 

offisielle Working Tester.  

 

 BK AK EK Totalt 

WT2019 148 106 104 358 

WT2020 197 76 116 389 

WT2021 171 133 125 429 

WT2022 402 196 274 872 

 



Norsk Retrievermesterskap 2022  

ble arrangert av avd Østfold som teknisk arrangør. Antall deltakere var 194; med 88 deltakere i 

UK og 106 deltakere i EK. 

● Unghundmester: Meadowlark Ol Man Riever med eier/fører Torbjørn Gjemdal 

● Retrievermester: Myway Gundogs Butler med eier/fører Annika Christiansen  

● Veteranmester: Huntingmate Brasses Fivel med eier/fører Trond Gjøtterud 

 

Norsk Eliteprøve 2022  

ble arrangert av avd Oslo som teknisk arrangør. Det var 23 deltakere.  

Norsk Eliteprøvevinner 2022 ble Carmal’s Lone Ranger med fører Thrine-Lise Lindvard 

Tryterud. 

 

 

3.5 Årsberetning Sentral Sporkomite 2022. 

Komiteen/raserådets sammensetning: 

Cate -Elin Mathisen Haga 

Hanne Dornish 

Tone Nordhagen 

Formålet med komiteen/raserådet: 

Sporkomiteen er Norsk Retrieverklubb’s rådgivende organ for sporaktiviteter.  Med dette 

menes blodsporprøver, anleggsprøver blodspor, fersksporprøver,  samt trening og praktisk 

bruk av hund knyttet til ettersøk av skadet vilt. 

Antall møter som er avholdt: 4 møter 

Hvordan er møtene avholdt: På Messenger 

Representasjon: Ingen 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

 NM 2024 

Norge er arrangør i 2024. Vi har kontakt med NRK Telemark hvor vi ønsker at de blir 

arrangør. 

Vi er i kontakt med de andre nordiske landenes sporkomiteer om hvordan vi løser 

utfordringene med det "nye" regelverket for sporprøver. 

 MØTE MED DE ANDRE SPORKOMITENE I NORDEN. 

Vi planlegger møte med de andre nordiske sporkomiteene våren 2024 hvor vi går igjennom 

regelverket til de forskjellige landene. 

 UTTAK AV LANDSLAGET TIL NVM 2023 I DANMARK: 

Frist for innsending av søknader er 31 desember 2021. Laget vil bli tatt ut i slutten av januar 

2024 

 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter: 

NM blodspor 2022: 

Japansk Urhundklubb var årets tekniske arrangør. 



Resultat: 

1. Åhyddans Alwa og Catrine Myklebust ( Drever)  (100poeng) 

2. Lady’s Crew Would You Mind og Gry Stenvold (Labrador) (99poeng) 

3. MI-MIO’s Someone Like You ( Springer Spaniel)   (98poeng) 

NVM 2022: 

Nordisk Viltspormesterskap for lag ble i år avholdt i Finland. Norge tok en flott  2. plass 

Resultat liste: 

• Sverige: 179 poeng 

• Norge: 162 poeng 

• Finland: 160 poeng 

• Danmark: 149 poeng 

Statistikker: 

Vi har ikke klart å få ut statistikker for antall deltagere på blodsporprøver i 2022. 

 

Utfordringer fremover: 

Arbeidet med å øke rekruttering og kompetanse i avdelingene fortsetter i 2023. 

 

Asmaløy 30.12.2022 

For Sporkomiteen 

Tone Nordhagen  

 

3.6 Årsberetning for Norsk Retrieverklubb Dommerkomite (jakt) 2022 
 

Komiteen/raserådets sammensetning: 

Leder: Øyvind Veel 

Medlem: Morten Egeberg (sekretær) 

Medlem: Magnus Ånsløkken 

Medlem: Hans Petter Grongstad (FCI) frem til 5/9 2022 

Medlem: Frank Hermansen (FCI) fra 5/9 2022 

 

Formålet med komiteen/raserådet: 

Komiteen forestår utdannelse og etterutdannelse av jaktprøvedommere og Working Test (WT) 

-dommere. Rådgivende komité for endring av regelverk og veiledninger, som er knyttet til 

jaktprøver, Working Test (WT), dommerutdanningsspørsmål og ved disiplinærsaker knyttet til 

jaktprøvedommere og/eller jaktprøvedeltakere. 

 

Antall møter som er avholdt: 10 

Hvordan er møtene avholdt: Digitalt på Zoom 



Representasjon: 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

• Tre dommerelever under utdanning har løpende blitt fulgt opp av komiteen. De skal etter 

planen være ferdig med sin dommerutdanning i løpet av 2023 

• Opptak av nye dommerelever planlegges i løpet av 2023 med oppstart i 2024 

• Nordisk mesterskap vil fremover avholdes etter nye regler (under utarbeiding) og det vil være 

en fast komite som holder i arrangementet. Komiteen består av to medlemmer fra hvert av de 

nordiske landene. Frank Hermansen (DK/FCI) og Trond Valdersnes (SJK) er Norges 

representanter i komiteen. 

• DK følger opp henvendelser fra avdelinger og medlemmer rundt saker som direkte eller 

indirekte berører reglement, tolkning av reglement og opplevelse av NRKs 

jaktprøvedommeres utøvelse av vervet 

Henvendelser som har kommet er blitt fulgt opp fortløpende. 

 

Statistikker: 

Aktiviteter: 

• Dommerkonferanse avholdt 12-13 februar 2022 på Quality Airport Hotel Gardermoen 

• Kurs for nye dommerelever avholdt 4-6 mars 2022 på Kjærnes gård 

Utfordringer fremover: 

Det er i noen grad en utfordring for avdelingene å få tak i dommere til sine prøver. DK jobber 

derfor kontinuerlig med å utdanne nye dommere. Samtidig er det avgjørende at kvaliteten på 

utdanningen er høy og derfor ble det ble foreslått et nytt utdanningssystem i siste revisjon av 

regelverket. Dette har foreløpig ikke tredd i kraft. DK vil gjøre en ny vurdering av dette innen 

neste regelverksrevisjon. 

 

 

Dato 20/12 2022 

Signatur 

DV v/Morten Egeberg 

 

3.7. Årsberetning Agility og lydighetskomiteen 2022 
 

Komiteens sammensetning: 

Stein Feragen (leder) og Hilde Ulvatne Marthinsen 

Formålet med komiteen: 

Fremme Rallylydighet, agility og lydighet som interessante aktiviteter for retrievere.  

Øke rekrutteringen til grenene. 

Heve kompetansen i de lokale avdelingene innen grenene 

 

Antall møter som er avholdt: Alle saker er tatt fortløpende.  

 

Hvordan er møtene avholdt: Møtene er avholdt pr telefon eller E-post 

 



Representasjon: Begge representanter har møtt 

 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

Planlagt rekrutering av antall Retriever som stiller i LP. 

Planlagt et opplegg for talent og rekrutering av Retriever til LP 

Diskusjoner om retrievercupen og retrievermesterskap, noen endringer er nødvendig 

Strategier for hvordan vi skal jobbe i 2023 

 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter: 

Retrievercup og retrievermesterskap, utregning og sluttført resultatlister. 

Utarbeidet og i gang satt et talent/rekrutt satsings prosjekt i 2023 

 

Utfordringer fremover: 

• Kompetansehevende tiltak i avdelingene. 

• Rekruttere flere medlemmer til komiteen. 

• Revidere statuetter for retrievercupen. 

• Instruktør situasjonen i Retrieverklubben 

 

For NRK AG/LP komite 

Stein Feragen 

 

3.8 Årsberetning Familie og Rekrutterings komiteen 2022 
  

Komiteen/raserådets sammensetning: 

Wenche Rolland, Guro Brunsby og Allan Tingstveit 

Formålet med komiteen/raserådet:  

Øke aktiviteter rundt om i avdelingene, gjøre klubben synlig, drive med akriviteter rettet mot 

nye medlemmer, lavterskeltilbud. 

Antall møter som er avholdt: 8 

Hvordan er møtene avholdt: Messenger  

Representasjon:  

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

Øke aktiviteten rundt om i avdelingene, sommerleir for barn og unge, Nissevinner, gjøre ting 

som synligjør klubben og avdelingene rundt om.  

Aktiviteter:  

Sommerleir og NISSEVINNER 

16 ungdommer var tilstede på FORKS sommerleir for barn og unge på Badiras Hundesenter, 

Moelv første helgen i August.  Ett meget vellykket leir der alle så ut til å kose seg ilag med 

hundene 

Nissevinner 2022 



251 påmeldte hunder i romjulen, ute kan vel karakteriseres som årets happening  i 

Retrieverklubben. Foruten utstilling var det Barn og Hund. Vi hadde også lotteri der 

inntektene går til neste års barneleir.  

Vi er også aktiv på Instagram og nærmer oss snart 2000 følgere. 

Vi har egen FB side hvor vi har arrangert fotokonkurranser og aktiviteter for barn og unge. 

Utfordringer fremover: 

Få med flere avdelinger på lavterskel tilbud.  

 

Dato 1/1-23 

Allan Tingstveit 

 

3.9 Årsberetning Raseråd golden 2022 
 
Komiteen/raserådets sammensetning: 

Anita Galtung Nilsen, Allan Tingstveit og Steen Dalsager(gikk ut mai) Erstattet med Tormod 

Dahl 

 

Formålet med komiteen/raserådet: 

Fremme rasen, utgi information om rasen, holde seg oppdatert på utvikling av rasen i inn og 

utland, arrangere utstilling og WT pluss kursogandre arrangementer.  

 

Antall møter som er avholdt: 5 men har ofte kontakt på messenger  

Hvordan er møtene avholdt:1 fysisk resten på zoom /messenger 

 

Saker som er behandlet. 

Useriøs avl. Vi ser en stor økning av valper på finn.no som ikke blir registrert i NKK, dette er 

bekymrer oss endel. Vi prøver å informere i grupper på facebook hvor viktig det er å kjøpe 

golden via raseklubb og som er registrert i NKK. Vi ser også at mange oppdrettere som ikke 

er tilknyttet retrieverklubben parrer tispene sine før 24 mnd . Det er også en økning 

senesteårene der oppdretter ikke følger retrieverklubbens avlsanbefalinger. Vi ser at% vis er 

det en landsdel som går igjen på disse tingene nevnt over. (Sør-Vestlandet). 

 

Raserådet har også vært i kontakt med mattilsynet ang. Useriøs avl hos oppdretter, uten at det 

hadde noen virking. 

 

Raserådet for ofte mail om valpekjøp. Vi kommer da med råd og veiledning og henviser til 

valpelisten og oppdretterlisten. 

 

Ingen har i år spurt om råd om hanhunder for bruk på tispe. 

 

Vi ser valpelisten blir brukt mer i år av oppdrettere, men det har nok en sammenheng med 

etterspørselen på valp har gått ned. 

 

Vi har fått noen mail om at folk synes det er lite oppdateringer på oppdretterens hjemmesider, 

dette har vi ikke gjort så mye med, uten å anbefale å sende mail eller ringe oppdrettere. 

 

Vi ser en økning siste årene at samme hannhunder blir brukt i avl (2 stk har over 200 avkom 

og 1 har over 80 avkom før fylte 2 år) I tillegg  er det samme morlinje på mange av 



hanhundene som blir brukt ofte. RR har valgt å ikke gjøre noe med dette uten å informere om 

matadoravl og genetisk variasjon.  

 

Flere nye oppdrettere har kommet inn på oppdretterlisten i 2022 noe vi ser som positivt 

2 har sendt in forslag om hva vi kan gjøre 

 

Aktiviteter: 

 

Goldenfestivalen: 

142 golden på utstilling og 52 på wt som er rekord.   

Avholdt på travbanen Skarnes og Maarud gård i strålende vær. Et arrangement som begynner 

å finne sin form. 

Tusen takk til alle  

 

Online WT i vinter med over 100 golden som deltar, veldig mange nybegynnere som deltar, 

lover godt for framtiden. 

 

Kurs: Avholt 3 jaktkurs. Kvalifiseringskurs , og 2 bk kurs, der det ene var i Kr. Sand , totalt 

ca 20 påmeldte 

 

 

Nordic Championship 

I år var det Norge sin tur til å arrangere Nordic Championship for Golden. Dette ble arrangert 

på Maarud Gård med ekvipasjer fra Norge, Sverige, Danmark og Finland.   Totalt rundt 60 

flinke golden deltok. Det ble også arrangert B-prøve.  

 

Økonomi 

Raseråd Golden har en sunn økonomi som viser disse tallene siste årene: 

2019+1293 

2020+61162 

2021+31058 

 

Tallene er for 2022 er enda ikke ferdig da årsberetning ble skrevet, men det ser ut som vi vil 

gå i minus da Nordic championship kostet endel penger. 

 

Utstillingen på goldenfestivalen viser alltid fine tall selv om vi har en lav påmeldingsavgift 

(250 kr)  

Online WT, Online Utstilling og kurs sper også godt på økonomien.  

 

Utfordringer fremover: 

-Arbeide med RAS 

• Flere kartlegginger ift helse og avl, utfordringer ift databaser og statistikk  

• Useriøs avl –trenger kontinuerlig fokus, arbeid med oppdretterliste og valpeliste har hatt 

resultater.  

• Øke deltakelse på utstilling og jaktprøver –dualhunden i fokus  

• Øke forståelsen for og kunnskapsnivået om et sunt og rasetypisk eksteriør  

• Øke forståelsen for og kunnskapsnivået om Goldens naturlige arbeidssett og egenskaper  

• Raserådsarrangement: mål om å lage et attraktivt arrangement  

• Flere seminarer og webinarer  

• Oppmuntre flere til deltakelse på oppdretterskolen: øke fokus på seriøs og bærekraftig avl. 



 

Statistikk 

 

AD 

 
 

Prosent for 2022 er ikke beregnet siden få hunder har passert året 

Økning i antall frie siste 2 år 

Nedgangen i antall røntgede 2022 skyldes trolig hunder født sent på året enda ikke er røntget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



HD 

 
 

Prosent for 2022 er ikke beregnet siden få hunder har passert året. 

Ligger stabilt siste 10 år  

Nedgangen i antall røntgede 2022 skyldes trolig hunder født sent på året enda ikke er røntget  

 

 
 

 

 

 

 

 



Utstilling Golden 

 
 

Diverse 

187 kull registret i 2022 (pr. 1401.2023)   

Av disse var 92 ikke godkjent for å stå på Nrk valpelise. 

Flesteparten av disse har ikke godkjent jaktpremiering ellr utstillingsprmiering 

Noen manglet godkjent øyeattest 

3 stk var under 2 år ved parringstidpunktet 

 

For andre året på rad passerte Golden over 1000 fødte valper 

33 Importer registret, flesteparten fra Sverige. 

 

Dato14/1 -23 

Allan Tingstveit 

 

 

3.10 Årsberetning for Raseråd labrador 2022 

Komiteen/raserådets sammensetning: 

Silje Hveding og Katja V Ravn og Irene Østfold Abelsnes 

Formålet med komiteen/raserådet 

Raserådet skal bidra til å øke kompetansen om labrador om rasens helse og utvikling. Er også 

rådgivende faginstans for labrador i rase- og avlsspørsmål. 



Antall møter som er avholdt: Flere ganger i uken året rundt, hyppig kommunikasjon 

Hvordan er møtene avholdt: Messenger, telefonmøter 

 

Representasjon: Tilstede på flere arrangementer og raseparade  

 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 
● Dispensasjonssøknader avl: 11, alle innvilget  

● Feilregistreringer på kjøpehund.no (7 stk) 

● Sak til styret/NKK ang matadoravl 

● Omregistrering NHL -> NKK, frarådet 

● Sendt inn sak til GF 

 

Ellers får vi henvendelser om: 

• valpekjøp (ca 125 + per telefon) 

• oppføringer valpeliste/oppdretterliste 

• useriøs avl 

• omplasseringer 

• foring/oppdragelse 

• avl/oppdrett 

• omregistrering 

• hannhunder til avl 

• jaktrelaterte spørsmål 

• DNA/gentester 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter 
• Produsert saker til samtlige Retrievernytt 

• Synlighet på Facebook (labrador i fokus og labrador retriever Norge) 

• Arrangert offisiell WT 

• Arrangert offisiell utstilling 

• Kurs med Maria H.A utsatt til 2023 

• Planlagt offisiell WT og raserådsutstilling for labrador 2023 

• Planlagt webinar for blindeforbundet 

Statistikker 

• Antall valper: 963 

• Antall kull: 151 

• Matadorgrense for 2023 (2018-2022): 2% = 79 avkom, 5 % = 197 avkom (Beregnet fra alle 

registrerte labradorer de siste fem år, minus et cirkaanslag på 80 hunder avlet til 

førerhundtjenste mm per år). Raserådet anbefaler at man holder seg godt under 2% grensen 

med mindre en hund avler usedvanlig godt og mye trygg statistikk foreligger. 

• Antidoping: 0 

• Hofter avlest: 615 

• Albuer avlest: 597 

 

Fullstendig statistikk kommer i RAS  



Utfordringer fremover 

● Flere kartlegginger ift helse og avl, utfordringer ift databaser og statistikk  

● Useriøs avl – trenger kontinuerlig fokus, arbeid med oppdretterliste og valpeliste har gitt 

resultater.  

● Øke deltakelse på utstilling og jaktprøver – dualhunden i fokus  

● Øke forståelsen for og kunnskapsnivået om et sunt og rasetypisk eksteriør 

● Øke forståelsen for og kunnskapsnivået om labradorens naturlige arbeidssett og 

egenskaper 

● Raserådsarrangement: mål om å lage et attraktivt og samlende arrangement 

● Sikre kontinuitet for RR: behov for flere som bidrar ift arr og frivillige verv, for mye jobb 

på få skaper slitasje 

● Oppmuntre flere til deltakelse på oppdretterskolen: øke fokus på seriøs og bærekraftig avl. 

 

 

3.11 Årsberetning Raseråd Flat Coated Retriever 2022 
 

Raserådet har i 2022 bestått av:  

Hanne Kongsgaard Wiik, Jonna Vassbotn og Line Andersen 

 

Formålet med raserådet 

er å øke kompetansen om helse og utvikling på Flat Coated Retriever. Raserådet er NRK’s 

rådgivende faginstans i rase –og avlsspørsmål.  

 

Møter:  

Vi har hatt 1 fysisk møte i forbindelse med arrangeringen av Flatmesterskapet 2022 og i 

tillegg har vi hatt 10 digitale møter.  

 

Vandrepremiene 2022 

Shimmytrofeet for mestvinnende FCR: Simon Says Honey Im Home, eier Jonna Vassbotn 

Gardeniaprisen for mestvinnende tispe: Hannemor’s Queen Of Everything, eier Hanne 

Kongsgård Wiik.  

Ambassadørprisen for mestvinnende hannhund: Simon Says Honey Im Home, eier Jonna 

Vassbotn 

Finn Arild Thorsens minnepremie for beste veteran: Rainesgift Perfect Timing, eier 

Marianne Hansen. 

Dual Flat 2021 Simon Says Honey Im Home, Jonna Vassbotn  

Norsk Jakt Champion 2022 – Isatorpets Waternut, Bjarne Holm 

Svensk Jaktchampion 2022 – Isatorpets Waternuts, Bjarne Holm 

 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene 
Vi har behandlet saker til valpelisten, der de aller fleste er godkjente kull, noen unntak hvor 

kullene ikke følger de krav som skal oppfylles for å stå på valpelisten. Ellers har vi fått noen 

søknader om dispensasjon for å komme på valpelisten. Dispensasjons søknader skal foreligge 

raserådet før parringen utføres. Eksempler på dispensasjons søknader er utgåtte øyeattester på 

godt voksne hunder som er øyelyst flere ganger tidligere.  

 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter 
Flatmesterskapet 2022 ble arranger i juni i Arendal, med flott påmelding.  



143 påmeldt på utstilling og 80 på WT. Lena Hägglund, Sverige og Kirsi Nieminen, Finland 

dømte utstillingen. Ragnhild Hammelbo, Erling Skotner, Andre Alfredsen og Lisa Nørgaard 

Poulsen, Danmark dømte WT.  

Flatmester 2022 Simon Says Honye Im Home, “Pontus” Jonna Vasbotn 

Unghundmester 2022 Skattkammerens Glazed Almond «Mandel» og Karin Ranklo, Sverige  

Veteranmester 2022 Waternuts Hit It Big,”Ty” Jostein Siring 

 

Resultater fra utstillingen:  

1. BHK BIR Simon Says Honey Im Home e. Jonna Vassbotn 

2. BHK CERT SImon Says Et Phone Home e.Beril Holte Rasmussen 

3. BHK Av-Zan-Iaz Oppvakte Noah e. Anita Iversen og Kjell Gulliksen 

4. BHK res Cert Flatnews Xtreme Passion e. Guro Brunsby 

1. BTK CERT BIM Kalexas Glamis Castle e. Kjersti Alexandra Jensen og Jon Andre 

Breivik 

2. BTK res CERT Simon Says Don´t Tell Dad e. Eva Skjåk og Janna Vassbotn 

3. BTK Fab Four’s Feel The Love e. Anne Lise Bøhler og Anne Mette Sletthaug 

4. BTK Comics Black Pearl e. Hanne Stenbeck 

Valper: 

BIR 4-6 Toffedreams Chimichurry e. Nina Skjelbred 

BIM 4-6 Napada’s I believe e. Gunbjørg Bjørneboe 

BIR 6-9 Kalexas Lotus Elise e. Kjersti Alexandra Jensen og Jon Andre Breivik 

Resultater fra WT  

BK 

1. Skattkammerens Glazed Almond og Karin Rankloo              95p 

2. Fab Four Feel The Love og Anne Lise Bøhler                          93p 

3. Bez-Amis Spectacular Sensation og Bittan Börjesson            92p 

4. Sweet Licorice Naruto og Tone Høyland                        92p 

AK 

1. Bez-Amis Next Big Sensation og Bittan Börjesson     82p 

2. Hermiroz Vinter Rose og Emelie Lundquist             73p 

3. Sort Guld Norwegian Dream og Line Moen                  67p 

EK     

1. CERT Waternuts Hit It Big og Jostein Siring               83p 

2. Sort Guld Estate Diamond og Line Moen                  80p 

3. Simon Says Hone Im Home og Jonna Vassbotn           74p 

Nordisk Flatmesterskap for Lag.  

I 2022 kunne de nordiske flat entusiastene møtes og kjempe om heder og ære i Finland  



Jonna Vassbotn og Simon Say’s Hony Im Home, Jostein Siring og Waternuts Hit it Big og 

Bjarne Holm og Isatorpets Waternut representerte de norske fargene både på A-prøven og på 

Lagmesterskapet. Jonna og Pontus vant A-prøven med cert og Bjarne og Prepple ble nr 2. 

Jostein og Ty gjorde en herderlig innsats, men røyk dessverre ut på fugel nr 3. Sverige toppet 

pallen i lagmesterksapet, noe stang ut for de norske.  

Vi arrangerte et webinar i 2022 med meget god oppsluttning på temaet Working Test med 

Frank Hermansen 

Statistikk for 2022 

Det er født 55 kull og registrert 411 valper og 35 importer. I 2022 var det registrert 77 kull og 

592 valper, så ant kull og valper har en nedgang i 2022.  

Kull er de som er registrert i 2022, født oktober2021-november 2022.  

 

Helsestatistikk for HD, AD og øyne:  

HD: Undersøkte: 391, A+B 348, C 40, D 3, E0 

AD: Undersøkte: 208, 206 0, 1- 1 stk, 2 – 0 stk, 3 -1 stk.  

 

Øyne:  

Det er 177 hunder som er øyeundersøkt, av disse er det 109 hunder som har anmerking på 

øynene. 

93 hunder er gonoskopiert 

Fri: 62 hunder 

Mild: 19 

Moderat: 7 

Uttalt: 5 Av disse med uttalt er det 2 med lukkede kammervinkler og 2 med trange 

kammervinkler.  

 

Det er påvist 2 med RD og 1 med ektropion,  

 

Framover skal vi jobbe med:  

• Flatmesterskapet blir WT lørdag 16. september og utstilling søndag 17. september 2023 

• Revidering av RAS  

• Ny Avlsforskrift 

 

 
3.12 Årsberetning for Raseråd Toller 2022 
 

Komiteen/raserådets sammensetning:  

Kate Iren Tangnes (leder) 

Kristine H. Gallgher (web-ansvarlig) 

Sølvi Rønnild (materialforvalter)  

Formålet med komiteen/raserådet:  

Vi arbeider for at flest mulig av rasens representanter i kommende generasjoner er psykisk og 

fysisk sunne og fri for arvelige defekter. At rasen eksteriørmessig, utvikler seg i rett retning 

og er anvendelig til rasens bruksoppgaver. 



Vi vil bidra til å bevare og helst øke rasenes genetiske variasjon uten å gå på bekostning av 

overnevnte punkter. 

Benytte "Retrievernytt" og klubbens hjemmeside aktivt til å informere om generell 

raseinformasjon, og utviklingstendenser i populasjonen.  

Arrangere rasefremmende tiltak, som Tollerfestivalen og andre samlende aktiviteter.  

Holde kontakt med raseklubber i andre land, i særdeleshet våre naboland; Sverige og 

Danmark.  

Bistå med raseinformasjon/valpeformidling og drive en kontinuerlig kontroll og evaluering av 

retrieverklubbens valpeformidling. 

Antall møter som er avholdt: Rådet har avholdt 6 møter. 

Hvordan er møtene avholdt: Møtene er avholdt digitalt. 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene:  

Vi har behandlet ulike dispensasjonssøknader, en del forespørsler om valp og valpeliste, ny 

oppføringer på oppdretterliste og ev avmelding. 

Utregning av mestvinnende toller, som i år var: 

1.  Chrilikas D’Halloween Scarecrow 50,4 p 

2. American Hero Dancing With Fire 42,2 p 

3. Rinova Lone Star Twix 38,5 p 

Årets Dual Purpose Toller 2022: 

1. Lauvstuas Pinti Touchdown ført av eier Tina Edvardsen 270 p 

2. Catch First Hetti Garonera Ført av eier Jannicke Sørensen 

3. Rinova Lone Star Twix ført av eier Kristine Gallagher 

Representasjon:  

NRKs Generalforsamling, Nkks Avlsrådskurs, Tollerfestivalen 2022 samt andre aktiviteter i 

avdelingene og utstillinger. 

Statistikker:   

I 2022 ble det registrert 46 kull i Norge og 11 importerte hunder. 

 Det ble avlest 196 HD røntgen og 159 AD røntgen.  

 103 hunder ble øyelyst i løpet av 2022, hvorav 57 uten anmerkning. 

Aktiviteter:     

Tollerfestivalen 2023.  

Siste helgen i juni arrangerte vi Tollerfestivalen, etter flere år uten et rasearrangement kunne 

vi endelig ønske velkommen til Tollerens eget arrangement i Vestfold.  

Det ble avholdt Tollerjaktprøve, tollerjaktkurs for nybegynnere, bronsemerkeprøve, utstilling 

og en felles middag lørdag kveld.  

Dommer på tjp var Ronny Lillebakken og dommer på utstillingen var rasespesialist Chris 

Eelman. Vi hadde fantastiske påmeldinger til begge dager, det er tydelig at Tollerfolket har 

savnet sin egen Festival. 



Årets Ole Brum pris (dualprisen): Chrilikas Mission To The Moon. Eier: Moa Rosèn  

Best i Rasen: Chrilikas Notorious Moon Hunter. Eier: Heidi Striger 

Bim: Chrilikas D’Halloween Scarecrow. Eier: Kate Iren Tangnes 

Vi har også vært aktive med å dekke opp gavepremier til tollere på utstilling. 

Utfordringer fremover:  

Vi skal få på plass ett nytt Rasespesifikt avlsprogram, Sette oss inn i den nye loven for avl og 

se på hva det har å si for vår rase. 

Tolleren er, og har vært i mange år, en populær rase. Mange nye oppdrettere er kommet til, vi 

ønsker at alle skal gå på Nkk’s oppdretterskole og at man skal følge de krav til avl som 

retrieverklubben legger til grunn. 

Jobbe for å avholde en helseundersøkelse på tolleren, det er lenge siden sist dette er 

gjennomført og vi ønsker å få statistisk informasjon rasens helse.  

Tollerfestivalen 2023 avholdes i Arendal siste helgen i juni. Vi har også planer om 

nybegynnerkurs i rallylydighet og tollerjakt. Det er spesielt viktig for oss å arbeide for fler 

dual-hunder i årene fremover. 

 

3.13 Årsberetning Raseråd Curly Coated Retriever 2022 
 

Komiteen/raserådets sammensetning: Elisabeth Ranheim, Guro Brunsby, Sveinung Skjerahaug 

 

Formålet med komiteen/raserådet: 

RR curly jobber for å fremme rasen og sørge for aktivitetstilbud spesielt for raseeiere. Dette 

for å skape et aktivt miljø med lavterskel tilbud og introduksjoner til aktiviteter for å få flere 

engasjert og på den måten vise frem variasjonene i rasen. Vi jobber også med formidling av 

valper og jobber for å fremme god og variabel avel. 

 

Antall møter som er avholdt:  

RR har avholdt møter jevnlig igjennom året. Alle møter har referat som blir oversendt 

hovedklubben etter avholdt møte 

 

Hvordan er møtene avholdt:  

Møtene har vært digitale grunnet geografisk plassering av raserådsmedlemmer 

 

Representasjon: 

Raserådet har vært tilstede på GF og avlsrådkurs, samt aktive i sosiale medier rundt rasen. 
 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene:  

Vi har mottatt generelle henvendelser med spørsmål rundt kombinasjoner, råd om valg av 

hannhund og spørsmål rundt avl og helse.. 

 

Statistikker: 

Valper: i 2022 ble det født 28 valper i Norge fra 4 forskjellige kombinasjoner. De har en 

gjennomsnittlig innavlsgrad på 3,39 og har gjennomsnitt på ca. 488 individ på 10  

generasjoner. 

 

Importer: Det ble importert 3 Curly i 2022 



 

Utstilling: Curlyen var representert på 46 utstillinger i 2022.Curly har vist gode resultater på 

utstilling med 10 BIS premieringer, mange Bis valp, junior, bruks og veteran og en BIS på 

NKK. 

Det har også blitt vist en bredde i år som vi setter stor pris på. 57 hunder er stilt og 162 

kritikker h blitt skrevet på rasen. Av de har hele 92 vært eksellent med ck. 

 

Helse: 18 curly er HD røntget i 2022. 5 med A hofter, 7 med B hofter, 4 med C hofter, 1 med 

D hofter og 1 med E hofter. 

3 curly er AD røngtet, hvor alle fikk 0. 

11 curly er øyenlyst hvorav 3 fikk anmerkninger. 

 

Aktiviteter, kurs. offisielle og uoffisielle aktiviteter:  

I tillegg til konkurranser og formidling av aktiviteter i avdelingene på vår FB side, har RR 

curly arrangert avholdelse av apellmerket i lydighet, Curlyfestivalen som ble rekord antall i 

påmeldte hunder (Utstilling 31, uoff WT 20, 11 i bronsemerke og 18 på nosework kurs) 

Vi har også avholdt blodsporkurs (weekendkurs) med 12 ekvipasjer påmeldt. En meget sosial 

og effektiv helg med mye krøllemoro 

 

 

Utfordringer fremover:  

Vi fortsetter aktivitetene både digitalt og fysisk og planlegger både handlerkurs, flere 

blodsporkurs, bevegelige prøver i blodspor og ikke minst jobber vi frem mot Curlyfestivalen 

2023. 

De største utfordringene som raseråd blir å jobbe videre mot å samle alle til et felles mål for 

at man ikke skal sitte på hver sin tue og samtidig inkludere alle de nye og de som ikke er like 

aktive i klubbregi til å være med på det sosiale. Det er mange curly eiere der ute vi gjerne vil 

ha med på aktivitetene våre. Både for å kunne utvide curly familien mer i fysiske sosiale 

settinger men også for å få et inntrykk av rasen og utviklingen ved å fysisk få sett hundene og 

vist frem mangfoldet. Både med tanke på fremming av rasen, men også for å få Hvermansen 

hundene synlige mtp avl og utvidelse av genpool. Dette jobber RR med å finne gode 

løsninger på. 

 

3.14 Årsberetning Raseråd Chesapeake Bay Retriever 2022 
 

Komiteen/raserådets sammensetning:  

Margunn Tvedten, Iris B. Idland og Maud Kristine Heier 

Formålet med komiteen/raserådet:  

Er å være en fagkomite for rasen, bistå hovedstyret i saker som gjelder CBR og å organisere 

og gjennomføre felles aktiviteter for rasen. 

Antall møter som er avholdt: Ett fysisk møte og i tillegg var to av oss på avlsrådkurs. 

Hvordan er møtene avholdt: Ett fysisk møte og ellers holder vi hverandre oppdatert fortløpende 

online. 

Saker som er behandlet, litt generelt om sakene: 

• I en liten rase, med relativt få som driver aktiviteter innenfor NKK sine statistikker så 

bruker vi møter for å oppdatere oss på det.  



• I hovedsak dreier møtene seg om planlegging av det årlige pinsetreffet og rekrutteringen 

til det. 

Statistikker: 

Valpekull og valper:  

2 kull 8 + 4  

1 import fra Danmark 

 

Helse: 

HD: 2 røntget, 1 B og 1 D. 

AD: 2 røntget hvorav begge 0. 

Øyne: 3 hunder øyelyst, 2 intet påvist, 1 påvist katarakt (ikke medfødt) cortical. 

 

Utstilling 

20 hunder har deltatt på 24 utstillinger med følgende resultat: 35 CK, 16 Cert, 1 CACIB, 4 

Nordic Cert. 2 hunder har fått tittelen Norsk utstillingschampion. 

1 valp 4-6mnd har deltatt på uoffisielt valpeshow med 2.BIS. 

 

Jakt:  

7 stk har deltatt på B-prøve med resultat: 2x0BK, 1x2BK, 1x3AK og 1x0EK 

7 stk deltok på wt i pinsen med 5 ekvipasjer i BK og 2 bestått. Det var 2 ekvipasjer i EK 

ingen bestått. 

8 Chesapeakes totalt har deltatt på jaktprøver hvorav 1 kun på b-prøve og 1 kun på wt. 

 

Norske redningshunder (NRH): 

Det er minst 13 Chesapeakes på tjenestelistene til Norske Redningshunder. Noen av dem er 

dobbeltarbeidende, og en hund er det dobbelte av det også, dvs godkjente med TO 

hundeførere, eller både som ettersøk sommer og som lavinehunder. En ekvipasje er godkjent 

også i USAR (ruinsøk). Ganske imponerende at en så stor prosentandel av norske 

Chesapeakes befinner seg på tjenestelistene. Vi vet også om flere valper og unghunder som 

trener mot godkjenning. 

 

Spor/annet: 

minst 1 Chesapeake har konkurrert i spor. Vi vet om ett resultat som er 1.premie i klasse C. 1 

hund 1.premie AK Et tilfeldig utvalg viser 1.premie i rallylydighet og en annen som ble 

godkjent ettersøkshund. Så det viser at Chesapeake er aktiv i mange grener og gjør en god 

jobb og mest sannsynlig flere enn vi har klart å spore opp. 

 

Aktiviteter: 

• I mai arrangerte raserådet en trening for Chesapeakes og det var populært i teorien, men 

omstendighetene gjorde at det var to oppmøtte i tillegg til instruktør med egen 

Chesapeake. Men, det var tydelig et positivt initiativ som vi tar med oss til 2023. 

• Chesapeake treff i pinsen med fokus på det sosiale og inkludering av nye eiere. Av 

aktiviteter så holdt Nina Egeberg trening, det var utstillingstrening for de som ønsket, 

workingtest med 6 deltakere og to utstillinger som dag 1 hadde 10stk påmeldte og dag 2 

hadde 3stk påmeldt. 

• Britt Eli Wold ble tatt opp som æresmedlem i retrieverklubben. 

 



Utfordringer fremover: 

• Fange opp og etablere kommunikasjon med alle som har Chesapeake 

• Bidrag til Retrievernytt 

• Jobbe med nye RAS 

Forslag til vedtak: 
 

Årsberetningene for 2022 godkjennes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Regnskap 2022/Revidert budsjett 2023/Budsjett 2024 
 

 Regnskap Budsjett rev Budsjett Budsj rev Budsjett 

 
Driftsinntekter/Utgifter 

 
2022 

 
2 022 

 
2 023 

 
2 023 

 
2 024 

Medlemstall 7 167 7 000 7 000 7 200 7 200 

Fullt betalende 6 625 6 000 6 000 6 600 6 600 

Innmeldt redusert pris 150 kr 75 fra 1/10 542 1 000 1 000 600 600 

Driftsinntekter      

Medlemskontingent 2 063 295 1 852 500 1 852 500 2 052 000 2 052 000 

Fullt betalende 1 987 595 1 800 000 1 800 000 1 980 000 1 980 000 

Innmeldt redusert pris 75 700 52 500 52 500 72 000 72 000 

Støtte - Sponsorer – Gaver 179 130 170 000 170 000 170 000 170 000 

Sponsorer 30 055 30 000 30 000 30 000 30 000 

MVA kompensasjon, annet 149 075 140 000 140 000 140 000 140 000 

Administrative tjenester 80 986 91 000 91 000 82 000 82 000 

Medlemsregister, kontingent etc. 80 986 91 000 91 000 82 000 82 000 

Generalforsamling 37 925   35 000 35 000 

Egenandeler 37 925   35 000 35 000 

Medlemsinformasjon 52 250 55 000 55 000 55 000 55 000 

Retrievernytt 52 250 55 000 55 000 55 000 55 000 
Kommersielle annonser 35 650 30 000 30 000 30 000 30 000 
Medlemsannonser 16 600 25 000 25 000 25 000 25 000 

NRKs hjemmesider -     

Valpelisten/Oppdretterlisten(2020)Gratis  2021 3 500 - - 3 000 3 000 

Omplassering 3 500 3 000 3 000 3 000 3 000 

Rasebestemte arrangementer/Pinsen 364 947 604 750 580 250 396 000 396 500 
Raseutstilling/Spesialen 109 738 300 000 300 000 220 000 220 000 
RAS – Chesapeak - 9 000 9 000 9 000 9 000 
RAS – Curly 28 784 34 000 34 000 34 000 34 000 
RAS - Flat 71 751 91 500 67 000 50 000 50 000 
RAS - Golden 72 838 110 250 110 250 51 500 51 500 
RAS - Labrador 59 823 40 000 40 000 10 000 10 000 

RAS - Toller 22 013 20 000 20 000 21 500 22 000 

Kurs og konferanser 129 764 86 000 132 000 240 500 92 500 

Familiekomite  15 000    

Raseseminar 9 249  100 000 142 000 - 
Jakt instruktørkurs/dommerkurs -   20 000 20 000 
Prøvelederkurs / utvikling 45 250 60 000 32 000 40 000 60 000 

Prøvelederkonferanse/jaktkonferanse 31 886 26 000  26 000 - 
FORK 39 569   12 500 12 500 

Støtte fra Norsk Kennel Klub 3 810     

Utstilling / Elverum 38 465 10 000 10 000 - - 

Jakt/Spor 172 696 201 000 184 000 175 000 175 000 
NM spor/Nordisk lag 2 565     

Mesterskapshelga 107 519 117 000 100 000 100 000 100 000 
WT Mock Trial -   - - 
Workingtest/Pinsen 49 165 60 000 60 000 60 000 60 000 

Norsk Eliteprøve/(Bevegelig EK) 13 447 24 000 24 000 15 000 15 000 

Varesalg 119 267 135 000 135 000 116 500 116 500 
Diverse salg 1 297 5 000 5 000 1 500 1 500 
Salg rosetter 99 873 110 000 110 000 100 000 100 000 

Retrieverhåndbok/Stamtavlebøker 18 097 20 000 20 000 15 000 15 000 

Sum driftsinntekter 3 242 225 3 205 250 3 209 750 3 325 000 3 177 500 

  



 
 
Driftsutgifter 

Regnskap Budsjett rev Budsjett Budsjett rev Budsjett 

 

2022 
 

2 022 
 

2 023 
 

2 023 
 

2 024 

Administrasjon 671 425 632 530 664 060 670 100 670 100 

Lønninger/Feriepenger 478 728 425 280 447 340 460 000 460 000 

Kontorleder lønn 419 241 369 000 380 000 390 000 390 000 

Feriepenger avsatt 59 487 44 280 54 340 56 000 56 000 

Pensjonspremie - 12 000 13 000 14 000 14 000 

Arbeidsgiveravgift 67 498 60 250 61 720 62 900 62 900 

Kontorleder 59 112 54 000 54 000 55 000 55 000 

Kontorleder, avgift av feriepenger 8 386 6 250 7 720 7 900 7 900 

Driftsutgifter 76 398 103 000 110 000 101 200 101 200 

Porto 39 025 55 000 60 000 50 000 50 000 

Telefon 7 271 6 000 6 000 6 200 6 200 

Rekvisita 9 372 20 000 22 000 23 000 23 000 

Ansk.og vedl.h.kontormaskiner 20 730 22 000 22 000 22 000 22 000 

Forsikring, husleie, div. utgifter 48 801 44 000 45 000 46 000 46 000 

Forsikring og div. driftskostnader 28 801 24 000 25 000 26 000 26 000 

Husleie 20 000 20 000 20 000 20 000 20 000 

Styremøter/reiser 159 413 290 000 300 000 275 000 280 000 

Reiseutgifter 39 073 80 000 85 000 85 000 90 000 

Styremidler til disposisjon 29 410 60 000 60 000 60 000 60 000 

Styremøter 66 248 75 000 80 000 80 000 80 000 

Diett/overnatting kontaktmøtet - 50 000 50 000 25 000 25 000 

Rekvisita/Telefon/Utlegg 24 682 25 000 25 000 25 000 25 000 

Generalforsamling 108 502 60 000 65 000 85 000 85 000 

Reiseutgifter 108 502 45 000 50 000 50 000 50 000 

Arrangementsutgifter - 15 000 15 000 35 000 35 000 

Samarb.kostnader NKK/ANDRE 20 970 7 000 7 000 7 000 7 000 

Medlemsavgift SKK, DKK 1 186 2 000 2 000 2 000 2 000 

Andre,jakthunddivisjonen/Nordisk samarbeid 19 784 5 000 5 000 5 000 5 000 

Medlemsinformasjon 769 069 638 000 668 000 748 000 828 000 

Retrievernytt 647 518 570 000 600 000 680 000 710 000 

Redaktør honorar 155 177 160 000 165 000 170 000 175 000 

Trykking 486 886 400 000 425 000 500 000 525 000 

Div.utgifter redaktør 5 455 10 000 10 000 10 000 10 000 

NRKs hjemmesider 121 364 68 000 68 000 68 000 118 000 

Hovedsider, komm.og div utgifter. 115 177 50 000 50 000 50 000 100 000 

Internett - epost-kostnader 6 187 18 000 18 000 18 000 18 000 

Raserådene 2 729 36 000 36 000 36 000 36 000 

Golden - 6 000 6 000 6 000 6 000 

Labrador - 6 000 6 000 6 000 6 000 

Flat coated - 6 000 6 000 6 000 6 000 

Curly coated - 6 000 6 000 6 000 6 000 

Chesapeake bay - 6 000 6 000 6 000 6 000 

Nova scotia duck tolling 2 729 6 000 6 000 6 000 6 000 

Rasebestemte arrangementer/innsats 452 792 467 950 455 750 460 000 483 000 

Utstilling 105 296 170 000 170 000 125 000 125 000 

RAS Sentralt - 15 000 15 000 150 000 150 000 

RAS Golden 106 571 96 850 96 850 45 000 68 000 

RAS Labrador 62 605 33 800 33 800 16 000 16 000 

RAS Flat coated 105 333 78 300 66 100 50 000 50 000 

RAS Curly coated 44 682 34 000 34 000 34 000 34 000 

RAS Chesapeake bay 4 076 9 000 9 000 9 000 9 000 

RAS Nova scotia duck tolling 24 229 31 000 31 000 31 000 31 000 

Komiteer 137 956 90 000 90 000 136 000 104 000 

Utstillingskomiteen 13 445 5 000 5 000 - - 

Lydighet og agility - 1 000 1 000 1 000 1 000 

Jaktkomiteen 29 546 30 000 30 000 50 000 18 000 



 Regnskap Budsjett rev Budsjett Budsj rev Budsjett 

 
Driftsinntekter/Utgifter 

 
2022 

 
2 022 

 
2 023 

 
2 023 

 
2 024 

Sporkomiteen 450 6 000 6 000 6 000 6 000 

Familie og rekruteringskomiteen 94 515 39 000 39 000 65 000 65 000 

Komite for eksteriørdommere - 1 000 1 000 1 000 1 000 

Dommerutdanningskomiteen, jakt - 5 000 5 000 10 000 10 000 

Lov- & Organisasjonskomiteen - 1 000 1 000 1 000 1 000 

Valgkomiteen - 2 000 2 000 2 000 2 000 

Andre komiteer / aktiviteter 36 185 72 000 60 000 55 000 46 000 

Revisjonskostnader 20 240 25 000 25 000 28 000 29 000 

Messer/ markedsaktivitet 15 537 40 000 28 000 10 000 10 000 

Media profilering 408 7 000 7 000 17 000 7 000 

Kontaktmøter - 30 000 50 000 50 000 50 000 

Raserådene/komiteene/avdelingene - 30 000 50 000 50 000 50 000 

Kurs og konferanser 286 315 280 000 400 000 298 000 300 000 

Raseseminar    142 000 - 

NKK avlsrådskurs - 100 000 130 000 30 000 30 000 

Prøvelederkurs/prøvelederkonferanse 53 349 40 000 40 000 40 000 60 000 

Jaktdommer kurs/konferanse 100 046 130 000 40 000 50 000 50 000 

Eksteriørdommer konferanse - - 150 000 - 150 000 

Jaktkonferanse 56 223  30 000 26 000 - 

Diverse kurs og konferanser til støtte 76 697 10 000 10 000 10 000 10 000 

Utstillinger / Elverum - 4 000 4 000 - - 

Jakt/Spor 230 343 300 000 284 000 315 000 290 000 

Spor NM 3 148   - - 

Mesterskapshelga 117 966 116 000 100 000 100 000 100 000 

Støtte praktisk prøve(A-prøve) - 10 000 10 000 20 000 20 000 
 -     

Støtte tollerprøver - 10 000 10 000 10 000 10 000 

Internasjonale jaktkonkurranser 25 237 20 000 20 000 60 000 60 000 

Nordisk Lag Mesterskap spor 30 769 28 000 28 000 25 000 25 000 

Working Test/Pinsen 35 223 52 000 52 000 60 000 60 000 

Norsk Eliteprøve/Bevegelig EK - 24 000 24 000 15 000 15 000 

Prøver og diverse/Nordisk LM Jakt 18 000 40 000 40 000 25 000 - 

Støtte/Gaver 112 881 165 000 200 000 185 000 185 000 

Støtte til cruftsdeltakelse/ rasespesifikk jakt 9 000 40 000 25 000 10 000 10 000 

styrerepresentasjon - 15 000 15 000 15 000 15 000 

Støtte til rekruttering og utvikling 42 950 50 000 100 000 100 000 100 000 

Oppfølging av NRKs kynologiske ansvar 22 750 30 000 30 000 30 000 30 000 

Stipend - 10 000 10 000 10 000 10 000 

Gaver 38 181 20 000 20 000 20 000 20 000 

Varekjøp Rosetter 95 465 105 000 105 000 95 000 95 000 

Renter -     

Tap på krav/ørediff -2 3 000 3 000   

Bankgebyrer 3 591 5 000 5 000 5 000 50 000 

Nedskrivning varelager 2 868 5 000 5 000 5 000 5 000 

Sum driftsutgifter 3 096 375 3 190 480 3 401 810 3 425 100 3 514 100 

Driftsresultat 145 850 14 770 -192 060 -100 100 -336 600 

Finansinntekter 41 325 12 000 12 000   

Finanskostnader - - -   

Årets resultat 187 175 26 770 -180 060 -100 100 -336 600 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Balanse 2022 

 

 
 

 

Sak 4   Revidert regnskap 2022 
 

 

Regnskap 2022 

 

Resultat: 

Årets resultat ble et overskudd på kr 187.175 mot et budsjettert overskudd på kr 23.230 

Kommentarer: 

I 2021 satte vi ny rekord for antall medlemmer i Norsk Retrieverklubb. Og vi trodde dette var koronarelatert, 

og at det ble utfordrende å beholde så mange medlemmer. Men så ble det omtrent like mange i 2022, og vi 

har økt antallet fullt betalende medlemmer. Ved årsskiftet hadde klubben nesten 600 flere fullt betalende 

medlemmer enn i 2021. Det gir en medlemskontingent på nesten 170.000 kr mer enn i 2021. 

 

Årets resultat ble et overskudd på kr 187.175 mot et budsjettert overskudd på kr 23.230.  

Inntekter til Retrieverklubben sentralt knyttet til aktiviteter var i 2022 lavere enn budsjettert. Våre 

arrangementer som Pinsen trakk færre enn forventet etter koronaårene. Inntektsmessig endte dermed 2022 

ikke langt fra budsjetterte inntekter.  

Utgiftene ble mindre blant annet fordi styret også i 2022 hadde de fleste møtene elektronisk, og dermed spart 

reise- og oppholdsutgifter. Kontaktmøtet ble også i 2022 dessverre avlyst på grunn av restriksjonen i 

forbindelse med Covid, noe som også bidro til lavere kostnader i 2022.   

 

Styret har støttet tiltak som kan bidra til rekruttering og aktivitet. I 2022 ble det for første gang arrangert 

sommerleir for barn og ungdom, noe som inneholdt livlige dager for deltakere, ledere og 

instruktører/veiledere. GF i 2022 vedtok å sette av midler som avdelingene kan søke til å støtte opp under 

aktivitet. Styret ser gjerne at det flere avdelinger søker støtte fra disse midlene. 



 

Støtte til Ukraina 

I forbindelse med krigen i Ukraina ga Norsk Retrieverklubb en donasjon på kr 20.000 til Emergency dogfood 

to Ukraina.  

 

Forvaltning av egenkapital 

Generalforsamlingen i 2022 ga styret fullmakt til å plassere noe av egenkapitalen i fond for å ivareta verdien. 

Regnskapsmessig ga det et lite minus i 2022. I begynnelsen av 2023 har verdien variert med børsoppgang og 

børsnedgang, men styret har fortsatt tro på at det er fornuftig å ha noe egenkapital plassert i fond, og den 

største delen av egenkapitalen likvid som bankinnskudd. 

  

Siv Sandø   Steinar Sværen Jostein Siring  Mona Skyrudshaugen 

leder    kasserer  styremedlem  styremedlem  

Anne Mette Sletthaug Torun Larsen Berit Lund  Bente Fjeldsæter 

nestleder styremedlem Styremedlem (kontorleder) 

  

Revisjonsberetning 2022: 

 
 

Forslag til vedtak:  

Regnskapet for 2022 som viser et overskudd på kr 187.175 godkjennes.  Styret gis ansvarsfrihet. 



 

 

Sak 5  Korrigert budsjett 2023 
  Se regnskapsark, sak 4.  

 

Revidert budsjett inneholder som vanlig tildelt mva-kompensasjon for året før.  

 

Inntekter 2023 

 

Årets budsjett reflekterer i stor grad de erfaringer vi har gjort tidligere når det gjelder trender for de enkelte 

poster. Det ser ut til at det høye medlemstallet opprettholdes.  

 

Rasebestemte arrangementer er justert etter innspill fra raserådene. 

 

Kurs og konferanser er justert i tråd med de planene vi har om dette i 2023. 

 

Dette gir totalt en økning i budsjetterte inntekter på kr.100.000. 

  

Kostnader 2023 

 

 

Det er en generell prisstigning i samfunnet. Medlemsinformasjon er justert noe opp i forhold til budsjettet  

som lagt fram i fjor. 

 

Komiteer justert i forhold til planer. 

 

Kontaktmøtet og GF arrangeres i år samme helg, noe som vil gi lavere kostnader både for avdelinger og 

hovedklubben. 

 

Budsjettert resultat 2023 

 

Styret er innstilt på at aktivitet koster. De høye medlemstallet forplikter, og egenkapitalen er solid. Derfor 

legger styret fram et budsjett for 2023 med et underskudd på kr 100.100.  

 

Forslag til vedtak: 

 

 

Korrigert budsjett for 2023 som viser et underskudd på kr 100 100,- vedtas. 

 

 

Sak 6  Kontingent for 2024 
 

Styret ønsker ingen økning av medlemskontingenten for 2024 

 

Forslag til vedtak: 

 

Medlemskontingenten for 2024 foreslås uendret til kr 300,- 

 

 

 

 



Sak 7  Budsjett 2024 
  Se regnskapsark, sak 4 

Budsjett for 2024 viderefører de satsinger som er gjort i budsjett for 2023.  

 

Inntekter 2024 

Styret budsjetterer ikke med en videre økning i antallet betalende medlemmer i forhold til 2023.   

 

Utgifter 2024 

Administrative utgifter følger i hovedsak 2023-budsjettet, med noe indeksregulering. Prisstigning og flere 

medlemmer gjør at posten medlemsinformasjon øker noe.  

 

Budsjettresultat 2024 

Det budsjetteres med et underskudd på 336.600 kr – som er et uttrykk for at klubben satser på aktivitet. 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Budsjett for 2024 som viser et underskudd på kr 336 600 vedtas



Sak 8  Endring avlskrav labrador 

 
Bakgrunn: 

 

Labrador er en av de største rasene i Norge hva angår registreringstall og vi har en rimelig spredning i bruk 

av hannhunder i avl, noe som også er helt avgjørende for å opprettholde den genetiske variasjonen.  

 

Anbefalingen fra NKK er som følger: En hund skal aldri ha flere avkom enn tilsvarende 5 % av antall 

registrerte hunder i rasepopulasjonen i en femårsperiode. Hos tallmessig store raser er det anbefalt at 

denne grensen ligger på 2%. 

 

Disse grensene må regnes ut årlig, for 2022 har 5% tilsvart 188* avkom, 2% tilsvarer 75* avkom. 

Hannhunder som går i avl bør ligge godt under 2%-grensen, noe de fleste også gjør. 

 

Vi har dessverre erfart at det forekommer at enkelte hunder får svært mange avkom: 

 

Eksempel: 

 

• Hund A: 205 avkom 

• Hund B: 170 avkom 

 

Dette er svært uønsket og  raserådet søkte NKK  ved/ NRK om å få satt avlsperre på gjeldende hunder. Dette 

ble dessverre ikke tatt til følge da dette ikke er nedfelt i verken generelle krab eller rasespesifikke avlskrav. 

For å ha mulighetet til å søke om avlssperre i slike tilfeller ønsker vi derfor at følgende blir et spesifikt krav 

for rasen: 

 

 

... G3: En hund bør ikke ha flere avkom enn tilsvarende 2% av antall registrerte hunder i 

rasepopulasjonen ila en femårsperiode. En hund skal ikke ha flere avkom  enn tilsvarende 5% av 

antall registrerte hunder i rasepopulasjonen ila en femårsperiode.* 

 

Ved overskridelse av 5%-grense vil raserådet søke om avlssperre for gjeldende hund. 

 

* * er lik %-andel av registrerte labradorer fra 2017-2021, minus registrerte førerhunder (ca 80 hunder per 

år). Grensene regnes årlig ut av raseråd labrador. 

 

 

Hovedstyrets innstilling:  
For å ta vare på rasens genetiske variasjon og unngå matadoravl støtter Hovedstyret raseråd labradors 

forslag om at ingen labrador hanhund bør ha mer enn 2% avkom av rasens registrerte valper innen en 
5-årsperiode eller skal ha mer enn 5 % avkom av rasens registrerte valper innen en 5 års periode. Hvis 

noen hund overstiger 5 %-regelen kan klubben søke om avlssperre på avlshunden. 

 

Forslag til vedtak: 

 
For å ta vare på rasens genetiske variasjon og unngå matadoravl støtter Hovedstyret raseråd 

labradors forslag om at ingen labrador hanhund bør ha mer enn 2% avkom av rasens registrerte 

valper innen en 5-årsperiode eller skal ha mer enn 5 % avkom av rasens registrerte valper innen en 
5 års periode. Hvis noen hund overstiger 5 %-regelen kan klubben søke om avlssperre på 

avlshunden. 

 

 

 



 

Sak 9: Valg 
 

Styret fram til Generalforsamlingen 2023 ser slik ut: 

 
Leder Siv Sandø Valgt i 2022 På valg  

Jostein Siring Valgt i 2022 Ikke på valg 

Kasserer Steinar Sværen Valgt i 2021 På valg 

Styremedlem Mona Skyrudshaugen  Valgt i 2021 På valg 

Styremedlem Torun Larsen Valgt i 2022 Ikke på valg 

Styremedlem Berit Lund Valgt i 2021 På valg 

Styremedlem Anne Mette Sletthaug Valgt i 2022 Ikke på valg 

Varemedlem Kathrine Gunstad Valgt i 2022 På valg 

Varamedlem Annbjørg Ballo Valgt i 2021 Ikke på valg 

 
 

Valgkomiteen innstiller enstemmig følgende kandidater til valget på Generalforsamlingen 2023: 

 

Funksjon Navn Status Valgperiode 

Leder Geir-Olav Andresen Ny 1 år         

Kasserer Steinar Sværen Gjenvalg 2 år 

Styremedlemmer Berit Lund Gjenvalg 2 år 

 Christina Getz Ny 2 år 

Varamedlemmer Kathrine Gunstad Gjenvalg 1 år 

 Annbjørg Ballo Gjenvalg 1 år 

 
 

Valgkomité/varamedlem Kjersti Jensen  Gjenvalg 1 år 

Roger Pettersson Gjenvalg 1 år 

Line Andersen Ny 1 år 

Margunn Tvedten Ny 1 år 

 

 
Revisor Håvard Heier Gjenvalg 1 år 

Vararevisor Øivind Tesaker Gjenvalg 1 år 

 

 

 

  

Nina Skjelbred Roger Petterson Tormod Ruud Kjersti Jensen 
(sign.) (sign.) (sign.) (sign.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Presentasjon av kandidater til styret 

Geir-Olav Andresen, Jeg bor i Arendal, er gift med Anne. 

Opprinnelig kommer jeg fra Langhus – utenfor Oslo. Har bodd 15 

år i Tromsø. Jeg har bodd i Arendal siden 1986. 

Til daglig jobber jeg på en videregående skole i Arendal. Her driver 

jeg med kjøreopplæring på lastebil, vogntog og buss. I tillegg er jeg 

vikar i ambulanse-tjenesten ved Sørlandet sykehus. 

Jeg er åpen og lett å prate med, har godt humør. Jeg er strukturert, 

nøye og har god orden i mitt arbeid. I tillegg har jeg god 

arbeidskapasitet. Jeg liker veldig godt å være i kontakt med de 

fleste mennesker. 

Vi har 4 tollergutter i alderen 3,5 år til 11 år. 

Før vi fikk toller, hadde vi en gul Labrador retriever. Han hadde vi i nesten 12 år. Han var en 

god og trygg familiehund. I starten med den første tolleren vi fikk, drev vi mye med lydighet. 

Nå driver vi driver med utstilling, noe rallylydighet og mest tollingjaktprøver. Det blir da noen 

turer i Norge, i Danmark og i Sverige. 

Har blitt utdannet som trinn 1 instruktør i NKK. Er også prøveleder på tollingjaktprøver. 

Jeg har tidligere vært leder i NRK avdeling Agder i 7 år. Har også vært leder i raseråd Toller i 

2 år. Før dette var jeg sekretær i Arendal og omegn hundeklubb. 
 

 

Steinar Sværen er fra Stavanger, men er klimaflyktning og har vært 

bosatt i Osloområdet siden 1996. Retrieverne kom inn i livet mitt i 

år 2000 da vi plutselig fikk en omplassert flat coated hann. Siden den 

gang har flat vært rasen, og vi deler nå hus med to tisper. 

Jeg har vært styremedlem i avd Oslo og omegn i to perioder, og var 

styreleder i fire år. Er uten verv i år, men bidrar i komiteen for 

avdelingens jaktcup og på fellestreningene i lydighet. 

Med hundene forsøker vi å trene jakt, og jeg har løpt noen få 

venstresvinger i utstillingsringen. Veteranmestertittelen for flat i 

2016 er vel det gjeveste vi har fått med oss hjem.  

Jeg stiller til valg til hovedstyret fordi jeg ønsker å bidra til aktivitet 

i avdelingene, og skape gode møteplasser for alle som er interessert 

i Retrieverrasene. 

 

 

Kathrine Gunstad bor i Porsgrunn. Har vokst opp med flat, og har 

for tiden den fjerde, femte og sjette i rekken hjemme. Utenom 

eminente familiemedlemmer er de med på både utstillinger, 

jaktprøver og rallylydighet. Jeg har siden tidlig ungdom hatt flere 

verv innenfor organisasjonslivet. Innenfor retrieverklubben har jeg 

blant annet sittet flere perioder som leder av avdeling Telemark sitt 

styre og utstillingskomite, samt en periode i den sentrale media- og 

profileringskomiteen. Jeg er spesielt opptatt av hvordan vi kan senke 

terskelen for å starte opp, slik at vi kan få flere aktive innenfor ulik 

hundesport - både på trenings- og konkurransenivå. 



 

 

 

 

 

 

Christina Getz Jeg bor på Askøy like utenfor Bergen sammen med 

min mann Ørjan og to fantastiske labradorer. Jeg er oppvokst med 

labrador, og fikk i voksen alder min første flat i 1994.  

Etter det er det kommet flere, både «flatter» og labradorer.  

Jeg har siden 2010 vært aktivt medlem i NRK avd Bergen og omegn, 

og har de siste 10 årene hatt flere ulike verv i avdelingens styre og 

komiteer. Favoritten er å arrangere Hundeferie i Hemsedal! Jeg er 

utdannet NKK Trinn 1 instruktør, og holder miljøtreninger, valpe- og 

grunnkurs for avdelingen. I tillegg er jeg utdannet prøveleder for jakt 

og bidrar med gjennomføring av avdelingens jaktprøver. Med egne 

hunder har jeg deltatt på aktiviteter innenfor både utstilling, lydighet, rally og blodspor. Men 

det er jakttrening og jaktprøver som er blitt hovedinteressen. Takk til valgkomiteen for 

nominasjonen, jeg gleder meg til å kunne bidra! 
 

 

 

Annbjørg Ballo bor i Vadsø. Fikk min første labrador i 1989 og har 

hatt hund siden. Jeg har vært i styret i NRK avd. Vadsø og omegn 

stort sett siden jeg fikk min første hund, og er i dag regnskapsfører. 

Jeg har nå en labrador hann på 8 år og en flat coated retriever hann på 

2 år. Jeg er spordommer og elgjeger så mine hunder brukes til elgjakt 

og er godkjente ettersøkshunder. Jeg trener også retrieverjakt med 

min flat og deltar på utstillinger. Er med på å arrangere de fleste 

arrangementer vår klubb har og deltar. Jeg jobber nå i Skatteetaten 

med innkreving skatt person. 

 

 

 

 

 

 

Berit Lund bor på Skarnes sammen med 4 hunder. Min rase er 

labrador og det har jeg hatt siden 1986.  Jeg hadde mitt første kull i 

1998 og har et lite oppdrett under kennelnavnet Pashkira's. Jeg er 

aktiv på utstilling og jaktprøver/jakt med mine hunder og reiser både 

i innland og utland. Er så heldig få være apportør på andejakt hver 

høst i nærmiljøet og se hvilken glede det gir både hund og fører. Jeg 

brenner for at retrieveren er en allsidig hund - den kan brukes til alt! 

 

 



 

 

Valgkomiteens innstilling Sett inntil 1x 

Kasserer 2 år Steinar Sværen Gjenvalg  

 

Valgkomiteens innstilling Sett inntil 2x 

Styremedlemmer 2 år Christina Getz Ny  

 Berit Lund Gjenvalg  

 

Valgkomiteens innstilling   Sett inntil 2x 

Varamedlemmer 1 år Annbjørg Ballo Gjenvalg  

 Kathrine Gunstad Gjenvalg  

 

Valgkomité Sett inntil 4 x 

Komitemedlem/varamedlem 1 år Kjersti Jensen Gjenvalg  

Roger Pettersson Gjenvalg  

Line Andersen Ny  

Margunn Tvedten Ny  

 

Valgkomiteens innstilling Sett inntil 1 x 

Revisor 1 år Håvard Heier Gjenvalg  

 

Valgkomiteens innstilling Sett inntil 1 x 

Vararevisor 1 år Øivind Tesaker Gjenvalg  

 

 Sett inntil 11x 

Representanter til RS 1 år Annbjørg Ballo  Kathrine Gunstad  

Anne Mette Sletthaug  Magnus Ånsløkken  

Berit Lund  Siv Sandø  

Christina Getz  Steinar Sværen  

Geir-Olav Andresen  Torun Larsen  

Jostein Siring    

 

 

G e n e r a l f o r s a m l i n g e n  2 0 2 3  

S t e m m e s e d d e l  
( g y l d i g  v e d  f o r h å n d s s t e m m e )  

Ref. §4-1 i Lover for Norsk Retrieverklubb 
 

Valgkomiteens innstilling Sett inntil 1 x 

Leder 1 år Geir-Olav Andresen Ny  



 

 

Retningslinjer for valg på GF 2023 

Lov- og organisasjonskomiteen har utarbeidet følgende prinsipper ved personvalg i NRKs GF:  

1. Stemmer kan ikke avgis ved fullmektig. 

2. Alle stemmer skal avgis på originale, forhåndstrykte stemmesedler. 

3. Tellekorpset velger i sin midte leder og sekretær. Tellekorpset skal overfor general-

forsamlingen gi sin begrunnede, skriftlige tilråding om hvilke stemmer som evt. bør 

forkastes. 

4. Omtvistede stemmer skal sorteres særskilt og om nødvendig dokumenteres overfor 

generalforsamlingen.  

Disse prinsippene ble akseptert av Ekstraordinær generalforsamling 1999, og av de 

etterfølgende GF. Hovedstyret innstiller på at disse prinsippene også følges ved valgene på GF 

2022. 

 

For øvrig henvises til § 3-2 i klubbens lover om stemmetall og forhåndsstemmer ved valg: 

Ved personvalgene stemmer alle fremmøtte i generalforsamlingen med én stemme. 

Medlemmer som er forhindret fra å møte personlig i generalforsamlingen kan avgi 

skriftlig forhåndsstemme ved de valg som skal behandles i generalforsamlingen. 

Slike skriftlige forhåndsstemmer skal legges i nøytral konvolutt merket 

"Forhåndsstemme". Denne legges i ny konvolutt som merkes med avsenders navn 

og sendes til NRKs adresse. Konvolutter med forhåndsstemmer skal være 

poststemplet senest 10 dager før generalforsamlingen, og 

åpnes på generalforsamlingen av tellekorpset. Forhåndsstemmer kan ikke avgis ved 

fullmektig, og skal avgis på originale forhåndstrykte stemmesedler. 

 

Ved stemmelikhet foretas omvalg. Ved fortsatt stemmelikhet foretas loddtrekning. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


